
PROTOKÓŁ  Nr  XXVI/2017 

Z OBRAD  NADZWYCZAJNEJ SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU 

odbytych  w dniu  07 marca 2017 roku. 

 

Obrady nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 8:00 i 

trwały do godz. 8:30  na sali  konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz I piętro.  

Uczestniczyli w obradach radni według załączonej listy obecności,  Burmistrz Chodcza – 

Jarosław Grabczyński, Radca Prawny-  Dorota Grabczyńska. 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Twardowska  dokonała  otwarcia 

nadzwyczajnej XXV sesji Rady Miejskiej w Chodczu,  powitała wszystkich uczestniczących 

tj. Burmistrza Chodcza  Pana Jarosława Grabczyńskiego, Radcę Prawnego  Panią Dorotę 

Grabczyńską,  radnych przybyłych na dzisiejszą sesję . Według listy obecności  

Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  iż  na sali  obecnych jest  13 radnych   w 

związku z powyższym  Rada  Miejska może obradować  i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Anna Twardowska wskazała iż odczyta porządek obrad 

dzisiejszej sesji, po odczytaniu zwróciła się do radnych czy są uwagi bądź propozycje do 

dzisiejszego porządku. Uwag i propozycji żadnych  radni nie zgłosili w związku z tym 

poddała  porządek obrad pod głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw -0, 

wstrzymało -0.         

Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, iż porządek obrad nadzwyczajnej sesji został 

przyjęty w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie. 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

- dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych     

           wniosków z posiedzeń Komisji, 

       -  dyskusja, 

4.   Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. Radca Prawny, 

       -     opinia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały  Nr  XXVI / 180 /2017, 

5.   Interpelacje i zapytania  radnych . 

6.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

7.  Zakończenie  obrad  sesji. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzednich obrad w 

głosowaniu jawnym, za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciw -0,  wstrzymało -0. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół  z obrad XXV  sesji  został  przyjęty. 

 

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Burmistrza Chodcza o przedłożenia z działalności 

w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Chodcza Pan Jarosław Grabczyński przedłożył , iż w tym okresie odbył jedno 

spotkanie  uczestnicząc w Walnym zebraniu OSP w Chodczu. Wspólnie z Panią 

Przewodniczącą Rady uczestniczyliśmy. Zarząd OSP w Chodczu dziękował radnym za 

wsparcia i działania podejmowane przez radnych w stosunku do Straży w Chodczu. 

Podziękowano za wykonany asfalt przy garażach i za pozytywne decyzje odnośnie 

wybudowania garaży dla wozów strażackich. 

 

Dyskusja – brak. 

 

Ad. 3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

  Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła aby kolejno Przewodniczący Komisji Rady  

przedkładali sprawozdania z działalności  Komisji. 

1) Komisja  Obywatelska i Ochrony Środowiska – Przewodnicząca wskazała iż  w okresie 

międzysesyjnym nie odbyło się żadne posiedzenie. 

2) Komisja Budżetu i Finansów – Przewodniczący wskazał iż w  okresie międzysesyjnym nie 

odbyło się żadne posiedzenie. 

3) Komisja Rewizyjna – przewodniczący wskazał iż w okresie międzysesyjnym  nie odbyło 

się żadne posiedzenie. 

4)  Komisja Rolna – Przewodniczący wskazał iż w  okresie międzysesyjnym  nie odbyło się 

żadne posiedzenie. 

5) Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – Przewodniczący wskazał iż w tym okresie 

Komisja odbyła 1 posiedzenie, na którym omówiono  sprawy związane ze zmianą projektu 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. Komisja pozytywnie zaopiniowała wprowadzenie zmian do przedmiotowej 

uchwały.    

Wniosek skierowany do Pana Burmistrza został przekazane na stanowiska merytoryczne 

pracowników Urzędu celem jego realizacji, czego wynikiem jest projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

W tym momencie obrad sesji Rady Miejskiej jest 15 radnych, stwierdziła Przewodnicząca , 

wskazując do odnotowania w protokole. 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Informacje co do projektu uchwały przedłożyła Pani Mecenas Urzędu Miasta i Gminy 

Chodecz , wskazując iż do projektu uchwały wprowadza się § 3 który mówi, że:  Gimnazjum 

Publiczne z siedzibą w Chodczu włącza się do Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki 

z siedzibą  w Chodczu na następujących warunkach: 



1) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu rozpocznie działalność z dniem  

1 września 2017r., 

2) kształcenie w klasie I Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu 

rozpocznie się w roku szkolnym 2017/2018, 

 

3) Gimnazjum Publiczne w Chodczu zakończy działalność z dniem 31 sierpnia 2017r. 

Takie są zasadnicze wskazania co do wprowadzenia zmian do projektu uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała wprowadzenie zmian 

do przedmiotowego projektu uchwały. 

Dyskusja – radni nie podjęli dyskusji w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały, uwag co do treści nie było, 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zmiany projektu dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego pod głosowanie, za 

głosowało 15 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, że 

uchwał  Nr XXVI/180/2017 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5.   Interpelacje i zapytania  radnych . 

Radni w punkcie tym nie zgłosili żadnych interpelacji. 

 

Ad  6.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

Uczestnicy obrad sesji nie  podnosili spraw bieżących i wolnych wniosków. 

 

Ad. 7.  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

wypowiadając „zamykam obrady dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w Chodczu”. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej 

 

Anna Twardowska 

 


